
 
 

Mededelingen 
Portefeuillehouder: G. Rebel 

 
 
Betreft : Vervolgtraject ‘Verlevendigen Oude Raadhuisplein’  
Aan : Leden van de Commissie Fysiek domein 
T.b.v. : Commissie Fysiek Domein van 13 september 2023 
Van : G. Rebel 
Behandelaar : Richard Van Noord 
E-mail/telefoonnummer : r.vannoord@huizen.nl / 035-5281518 
Datum : 26 juni 2023 
Status : ter informatie 
 
 
Geachte leden van de commissie Fysiek Domein,  
 
Middels deze mededeling bericht ik u over de voortgang van het proces om te komen tot een 
verlevendiging van het Oude Raadhuisplein. 
 
Terugblik  
Op 30 november 2022 hebben wij u door middel van een mededeling geïnformeerd over de 
uitkomst van het traject, onder begeleiding van bureau Okra, om te komen tot een door 
winkeliers en de markt gedragen schuifplan. Uit dit proces is na uitvoerig beraad gebleken 
dat er geen draagvlak voor was.  
 
Gelet op de duidelijke opdracht als beschreven in het collegeprogramma 2022 – 2026: 
 “4.1.2. Het is van groot belang dat op het Oude Raadshuisplein meer terrassen en horeca 
worden gerealiseerd. Ook op zaterdag. Het aanpassen van de positionering van de markt is 
daarvoor voorwaarde. Deze benodigde aanpassing van de positionering van de markt zal zo 
spoedig mogelijk plaatsvinden. De ingezette lijn wordt daartoe met kracht voortgezet”. 
 
is aan de markt en winkeliers meegegeven dat de gemeente de regie oppakt. Daarbij is het 
volgende vervolgtraject aan u geschetst:  
 

• Het ontwerpen en realiseren van een opstelling die recht doet aan het 
collegeprogramma 2022 – 2026; deze opstelling zal – gegeven de uitkomst van een 
lang en participatief voortraject – naar alle waarschijnlijkheid niet op draagvlak van 
alle partijen kunnen rekenen.  

• Dat betekent een aanmerkelijke kans dat een plan voor een aangepaste 
marktopstelling gepaard zal gaan met weerstand van de markt en/of de winkeliers. 

• Alvorens over te gaan tot de invulling van een aangepaste marktopstelling die recht 
doet aan de wens zoals opgenomen in het collegeprogramma zal het college een 
ontwerpvoorstel (waaraan de markt en winkeliers dus niet zullen meewerken) aan uw 
commissie voorleggen teneinde uw mening hierover te vernemen. 
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Status 
Nadat de gemeente eind november 2022 heeft meegedeeld aan de besturen van  
winkeliersvereniging ’t Hart van Huizen en marktondernemers dat de gemeente de regie in  
dit proces overneemt, zijn begin 2023 gesprekken gevoerd met de Centrale Vereniging  
Ambulante Handel (CVAH), het bestuur van winkeliersvereniging ’t Hart van Huizen, het  
bestuur van de marktondernemers en de horeca.  
 
Van de gevoerde gesprekken is uw commissie op 22 februari 2023 mondeling door  
wethouder Rebel op de hoogte gebracht.  
 
De verkregen input uit deze overleggen is verzameld en gewogen voor het vervolg en de  
eventuele verwerking in een ontwerp. 
 
Na deze gesprekken is op 13 maart 2023 en op 11 april 2023 gesproken met de  
marktondernemers die momenteel een standplaats innemen op de zaterdag op het plein.  
Juist ook omdat het belang van deze marktondernemers rechtstreeks wordt geraakt.  
Volledigheidshalve zijn de verslagen bijgevoegd (bijlage 1 en 2).  
 
In deze gesprekken was sprake van een constructieve houding van marktondernemers. Men 
begrijpt het punt in het collegeprogramma en ziet zelf ook meerwaarde van meer horeca en 
levendigheid op het plein. Tegelijkertijd merkt men terecht op dat een nieuwe marktopstelling 
technisch uitvoerbaar/ werkbaar moet zijn. Denk daarbij vooral aan het aan- en wegrijden. 
Ook is opgemerkt dat voorkomen moet worden dat de gecreëerde pleinruimte onbenut blijft 
dan wel dat bij vertrek van een winkelier deze pleinruimte onbenut blijft. Daarbij speelt vooral 
het verschil in benutting van de terrasruimte in de winter en zomerperiode (zie ook punt 4 
onder het kopje vervolgproces). 
 
Aansluitend aan deze gesprekken is op zaterdag 15 april op de markt gekeken. Ook daarvan 
is een verslag gemaakt (bijlage 3). 
 
Voorlopige conclusie 
Uit de gevoerde gesprekken valt op te maken dat er onder de marktondernemers draagvlak 
is voor een pragmatische aanpak waarbij het huidige marktterrein zo min mogelijk wordt 
aangepast.  
 
Gelet op de gevoerde gesprekken en verkregen input is vooralsnog (afhankelijk van de 
proefopstelling) gekozen voor het creëren van meer terrasruimte door: 
 

• verschuiving van een aantal kramen naar lege plekken; 
• het indikken van kramen, daar waar mogelijk;  
• het weghalen van één boombank op het plein (daarvoor moet gekeken worden naar 

een andere locatie). 
  
Hiermee is ruimte voor in ieder geval de bestaande horeca (Insolar, La Casina en Bakker 
Bart) voor terrasruimte op de zaterdag gecreëerd. Zie bijgevoegde tekening (bijlage 4) 
waarop gearceerd de aan- en wegrijd mogelijkheid is aangegeven. 
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Coronaopstelling  
Bij voorgaande voorlopige conclusie is goed om te vermelden dat de marktmeester eerder dit 
jaar bij de marktondernemers gesondeerd heeft over de zogenaamde corona 
marktopstelling. Juist ook om te kijken of daar (alsnog) draagvlak voor zou zijn. Bij de corona 
marktopstelling werden de marktkramen ook in de Kerkstraat (ter hoogte van het 
Blokkerpand) geplaatst. Hierdoor ontstond meer ruimte. Bewoners van de Tuinstraat waren 
hier niet gelukkig mee gelet op het gegeven dat al het verkeer in deze situatie via de 
Tuinstraat moest in- en uitrijden. Met deze invulling zou wel meer ruimte ontstaan die ingezet 
kan worden voor terrasruimte als ook een kwaliteitsverbetering van de markt. De reacties op 
deze sondering waren wisselend. 
 
Alle belangen afwegende is in de bijgevoegde concept marktopstellingtekening niet gekozen 
voor deze optie. Wel was er breed draagvlak onder marktondernemers voor een bredere 
doorloop bij de Bruna. Bezien wordt dan ook hoe dit bij het vervolg kan worden ingepast.  
 
Vervolgproces  
1. een proefopstelling op zaterdag 15 juli 2023 organiseren (de boombank wordt dan 

gedemonteerd en daarna weer teruggeplaatst) op basis van de bijgevoegde 
marktopstellingstekening en hierover alle partijen informeren; 

2. op basis van de uitkomsten van deze proefopstelling de marktopstellingstekening verder 
verfijnen; 

3. partijen informeren over de uitkomsten; 
4. de juridische uitwerking oppakken waarbij gedacht wordt aan een zomer- en 

wintermarktopstellingstekening; 
5. de overige punten uit het schuifplan (2022) beschouwen op wenselijkheid en hierover 

adviseren; 
6. besluitvorming voorbereiden.  

Gestreefd wordt uw commissie Fysiek Domein van 18 oktober 2023 een terugkoppeling 
te geven van de proefopstelling als ook het bijbehorende ontwerp waarbij u de 
gelegenheid wordt gesteld wensen en bedenkingen in te brengen. Dit overeenkomstig 
het beschreven vervolgproces in de commissiemededeling die op 30 november 2022 is 
behandeld.  

 
 
bijlagen: 
1. verslag 13 maart 2023 
2. verslag 11 april 2023 
3. verslag 15 april 2023 
4. voorlopige tekening marktopstelling 
 

 
 

--- 
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   Overleg maandag 13 maart 2023 
        09.00 uur – 10.30 uur  

commissie kamer 3 
 
 
Gespreksnotitie – proces ORP  
 
 
 
Marktcommissie 

  

 
CVAH  

, regiomanager CVAH 
 
Gemeente Huizen 
Bert Rebel  
Bart van Dijk       
Anne Wil Leijenhorst 
Virginius Smith 
Richard van Noord 
 
 
Opening de heer Rebel 
De heer Rebel opent de vergadering.  
 
Aanwezigen geven aan dat er behoefte is aan een verslag van dit overleg. De heer Van 
Noord geeft aan dat een kort bondig verslag volgt.  
 
De heer Rebel schetst het verloop tot nu toe. Hij geeft aan dat het ontbreken van draagvlak 
op het door bureau Okra opgestelde schuifplan reden is voor de gemeente om nu de regie 
op te pakken. Hij verwijst hiervoor naar de brief van 14 december 2022. Gelet op deze brief 
en het gesprek met de CVAH en de winkeliers is het wenselijk om ook in gesprek met de 
markt te gaan en te kijken waar nog eventuele oplossingen liggen. Uitgangspunt daarbij is de 
opdracht van de raad vastgelegd in het collegeprogramma: 
 
“4.1.2. Het is van groot belang dat op het Oude Raadshuisplein meer terrassen en horeca 
worden gerealiseerd. Ook op zaterdag. Het aanpassen van de positionering van de markt is 
daarvoor voorwaarde. Deze benodigde aanpassing van de positionering van de markt zal zo 
spoedig mogelijk plaatsvinden. De ingezette lijn wordt daartoe met kracht voortgezet”. 
 
De markt geeft aan dat er draagvlak was voor het schuifplan van Okra. Alleen één 
ondernemer (Insolar) was hierop tegen.  
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De heer Rebel geeft aan dat het uitgangspunt altijd was dat er een gedragen schuifplan 
moest komen. Een schuifplan waar beiden partijen (markt en winkeliers) zich in zouden 
moeten kunnen vinden. Uiteindelijk is de handtekening van het Hart van Huizen er niet 
gekomen. Dit staat los van de afstemming die het bestuur van het Hart van Huizen zelf beter 
zou moeten hebben gedaan met de achterban. Wel merkt hij op dat er ook goede elementen 
in het schuifplan zaten waar een vervolg aangegeven kan worden (denk o.a. aan een aantal 
nietjes die bij het Italiaanse restaurant verwijderd zijn). 
 
Mevrouw geeft aan dat in het bestuurlijk overleg door de gemeente zou zijn gezegd 
dat de markt de hakken in het zand heeft gezet. De heer Rebel neemt hier afstand van en 
geeft aan dat dit onterechte toonzetting is.  
 
Noot: Wij vinden het wenselijk om hier middels onderstaande kort op terug te komen. Uit de 
notities van het overleg op 1 februari blijkt dit namelijk niet. Wel is o.a. aangegeven dat: 

- Winkeliers en markt versterken elkaar. Dat is het uitgangspunt.  
- Marktondernemers heerst gevoel één ondernemer (insolar) die alles tegenhoudt.  
- Met marktmensen in overleg (vrijwillige basis) 
- Kwaliteitsverbetering niet strikt noodzakelijk? Staat nu goed 
- Tussenrij er uit (Kerkstraat) 
- Traject aanpassen marktinrichting tekening etc.  

 
Door de markt wordt gevraagd waarom alleen met één horecaondernemer wordt gesproken 
en gevraagd wordt wie dat is. De markt heeft het gevoel dat de Gemeente Huizen alleen met 
één ondernemer optrekt.  
 
De heer Rebel geeft aan dat gesproken is met Insolar. Dit is één van de zittende 
ondernemers. Dat wil niet zeggen dat er geen gesprekken met andere partijen wordt 
gevoerd. Uiteindelijk is het wenselijk om alle geluiden mee te nemen om tot zo een goed 
mogelijke (belangen)afweging te komen. Daarbij benadrukt hij nogmaals dat de gemeente 
heeft de regie heeft opgepakt. Voorgaande zoals in de brief van 14 december 2022 duidelijk 
is verwoord.  
 
Door de markt wordt aangegeven dat de sfeer bepalend is. Opgemerkt wordt dat Insolar 
gebruik gaat maken van de ruimte die ze krijgen. Nu gebeurt dat naar zeggen van de markt 
niet. Naar de toekomst toe zou hetzelfde moeten gelden voor andere horeca.  
 
De heer Rebel geeft aan dat dit vooral van belang is tijdens het terrasseizoen. Je kan het 
een ondernemer niet kwalijk nemen als nu geen plek wordt ingenomen.  
 
Nogmaals wordt door de markt aangegeven dat er eigenlijk draagvlak was voor het 
schuifplan. 100% draagvlak is een utopie. De markt had graag meer doorzettingskracht van 
de gemeente in het Okra traject voor het schuifplan gezien.  
 
De heer Rebel geeft aan dat de opdracht aan Okra en zoals gedeeld met markt en het Hart 
van Huizen helder was. Uiteindelijk heeft het Hart van Huizen niet ingestemd. Daarbij merkt 
hij op dat de wens van het Hart van Huizen verder ging dan een paar terrasplekken. Ruimte 
voor evenementen is bijvoorbeeld ook gewenst. De gemeente heeft rekening te houden met 
alle belangen. Waarbij het collegeprogramma de leidraad is.  
 
Daarbij draait de heer Rebel de discussie om. Stel dat het Hart van Huizen meer stelling had 
genomen in het schuifplantraject, had de gemeente dan daarop moeten acteren of hadden 
marktondernemers het wenselijk gevonden dat de gemeente op een gelijke manier reageert 
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als nu gebeurt? Uitgangspunt was dat er vanuit zowel het Hart van Huizen als de markt 
draagvlak moest zijn.  
 
Na deze uitvoerige discussie geeft de heer Rebel aan graag met de markt te willen sparren 
over de mogelijkheden ten einde minnelijk tot een oplossing te komen.  
 
Hij vraagt daarbij hoe de markt de pre Corona opstelling sinds december weer ervaart en of 
er draagvlak is voor uitbreiding richting het voormalig postkantoor. Dit om ook een 
kwaliteitsimpuls aan de markt te geven.  
 
De heer geeft aan blij te zijn met de huidige opstelling. Wel is de drukte bij de 
Bruna/ Kerkstraat een punt van aandacht is. Hij suggereert dat deze drukte gereguleerd kan 
worden met bijvoorbeeld een bonnetjes systeem. Het scheiden van de branches (groente en 
fruit) vindt hij verdedigbaar ondanks dat dit soms als ouderwets wordt ervaren.  
 
In zijn algemeenheid is er bij de markt geen draagvlak voor een uitbreiding richting het 
voormalig postkantoor. 
 
Door de heer worden twee concept marktopstellingen voor het Oude Raadhuisplein 
toegelicht. In beide gevallen is het doel meer ruimte voor terrassen op het Oude 
Raadhuisplein. Daarbij zijn er ook mogelijkheden voor de Bakker Bart meegenomen.  
 
Op beide varianten wordt door de markt gereageerd. Geconstateerd wordt dat het wenselijk 
is dat hierover in overleg wordt gegaan met bestaande marktondernemers die het betreft. 
Daarbij geeft de heer mee dat een verplaatsing richting leegstaande kramen een 
optie kan zijn. Dit moet dan in het overleg worden ingebracht.  
 
Door de gemeente wordt opgemerkt dat dan wel het marktterrein moet worden aangepast. 
Dit uiteraard om te voorkomen dat een andere marktondernemer een claim legt op de 
vrijkomende plek.  
 
Daarbij komt ook aan de orde dat redelijk wat marktondernemers een busje gebruiken voor 
de bevoorrading. Dit zorgt voor extra ruimtebeslag.  Vanuit de markt wordt meegeven dat 
ook goed gekeken moet worden naar de logistiek. Ook wordt er voor gepleit dat de 
marktmeester de regels consequent toepast.  
 
Tot slot geeft de heer mee dat er onvrede is over de kramen die tijdelijk 
ingenomen zijn door politieke partijen. Veel van deze partijen zijn ruim voor het einde van de 
marktdag gestopt. Wenselijk is dat dergelijke gebruikers van een plek ook gewoon de vaste 
tijden aanhouden. Hierop moet worden toegezien. 
 
Afgesproken wordt dat de markt op de hoogte wordt gehouden over het vervolg. Een 
gesprek met de marktondernemers van het Oude Raadhuisplein wordt ingepland.  
 
 
 
 

--- 
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   Overleg dinsdag 11 april 2023 
        10.00 uur – 11.00 uur  

commissie kamer 3 
 
 
Gespreksnotitie – proces ORP  
 
 
 
Marktcommissie 

 - aardappelen kraam 
 - snoep kraam 
 - groentekraam 
 - fruit    
 - stroopwafels 
 - brood/ banket 
 - schuimrubber   (per Teams deels aanwezig) 
 - kleding 

 
Gemeente Huizen 
Bart van Dijk   - teamleider service en omgeving    
Elvira van Elsäcker  - coördinator gemeentewerf 
Anne Wil Leijenhorst  - beleidsadviseur handhaving 
Virginius Smith  - juridisch medewerker APV 
Richard van Noord  - regisseur Fysiek Domein  
 
 
 
Vooraf is duidelijk dat het mailadres van de heer niet correct was. Dit moet zijn 

@gmail.com  
 
Na een korte voorstelronde opent de heer Van Dijk de vergadering.  
Hij geeft aan blij te zijn met de marktondernemers die vandaag aanwezig zijn. Insteek van 
het overleg is net als op 27 maart jl. om te brainstormen over de mogelijkheden voor meer 
terrasruimte op het Oude Raadhuisplein. Dit met als doel het geven van invulling aan het 
punt in het collegeprogramma 2022 – 2026: 
 
“4.1.2. Het is van groot belang dat op het Oude Raadshuisplein meer terrassen en horeca 
worden gerealiseerd. Ook op zaterdag. Het aanpassen van de positionering van de markt is 
daarvoor voorwaarde. Deze benodigde aanpassing van de positionering van de markt zal zo 
spoedig mogelijk plaatsvinden. De ingezette lijn wordt daartoe met kracht voortgezet”. 
 
Daarvoor is vorig jaar door bureau Okra een schuifplan gemaakt waarvoor uiteindelijk geen 
draagvlak is gebleken. De gemeente heeft daarna de regie op dit proces opgepakt.  
 
De heer Van Dijk geeft aan dat de gemeente alle belangen (bewoners, bezoekers, winkeliers 
en markt) zorgvuldig moet wegen om tot een zo evenwichtig mogelijk nieuwe marktopstelling 
te komen. Hij benadrukt dat er vandaag geen besluiten worden genomen. Diverse stappen, 
waaronder de uiteindelijke besluitvorming, zullen nog gezet moeten worden.  

TROUWM
Text Box
GeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerdGeanonimiseerd

TROUWM
Text Box
Geanonimiseerd

TROUWM
Text Box
Geanonimiseerd



2/3 
 

 

  
Voorgesteld wordt om te kijken naar een tekening op A1 formaat waarop de huidige 
marktopstelling staat aangegeven. Daarop staan een aantal lege plekken vermeld. Van de 
kramen op het Oude Raadhuisplein zijn knipsels op schaal gemaakt waarmee geschoven 
kan worden. Dit is een laagdrempelige manier om mogelijkheden te verkennen. 
 
De volgende punten komen aan de orde: 
 
- partijen zijn welwillend om actief mee te denken en mogelijkheden te zoeken; 
- de bestaande lege plekken op de markt bieden mogelijkheden om te schuiven; 
- wenselijk is om de plek bij de Vershof in te vullen met een poelier (als hier een 

kandidaat voor is/ zie hierna); 
- de gedachte is om de kraam van de heer te verplaatsen naar de hoek bij de 

Hunkemöller; 
- de heer geeft aan dat het op- en afbouwen (de logistiek) zijn inziens geregeld 

kan worden; 
- het gaat om een plek van 24m2 waarmee ruimte op het Oude Raadshuisplein 

gecreëerd wordt; 
- de heer  is bereid om door te schuiven al moet dit qua logistiek wel goed 

bekeken worden; 
- in het vorige overleg is zijdelings ter sprake gekomen het draaien van de kraam van 

de heer . Uit de discussie volgt dat het draaien van de kraam geen oplossing 
lijkt te zijn; 

- opgemerkt wordt dat het proces rondom het wel of niet verplaatsen van de 
bloemenkraam niet fijn verlopen is. Hierin lijkt het dat winkeliers er uiteindelijk voor 
hebben gepleit dit zo te laten. Winkeliers gaan hier alleen niet over. Voorkomen moet 
worden dat de sfeer op de markt negatief wordt beïnvloed door de onrust; 

- met voorgaande is iedereen het eens. De heer Van Dijk merkt op dat het onwenselijk 
is om een te groot deel van het Oude Raadhuisplein, dat niet direct nodig is voor het 
creëren van de beoogde horecaruimte, bij dit proces te betrekken;   

- opgemerkt wordt dat er nu een vlak van 283 m2 horeca op de tekening is 
aangegeven. Insolar is nu 58m2. Gevraagd wordt hoe dit zich verhoud; 

- Aangegeven is dat deze 283m2 de bruto ruimte is voor het totaal aan functies (dus 
horeca, ontsluiting, inrichting etc.). Dit is dus zeker niet de één op één ruimte voor 
horeca. In de praktijk moet bezien worden hoeveel ruimte er daadwerkelijk is; 

- momenteel heeft de aanwezige Italiaan een klein terras dat geen problemen oplevert. 
De heer geeft aan dat dit (zelfs) voor wisselwerking en reuring zorgt; 

- gevraagd wordt of bekend is dat de opticien naast Insolar gaat verhuizen. 
Aangegeven wordt dat hier wel ideeën voor zijn alleen moeten eigenaar en gebruiker 
daarover afspraken maken. Gevraagd wordt om dit wel in het achterhoofd te houden 
bij de nieuwe horeca opzet; 

- het aanrijden, opbouwen en wegrijden is een punt van aandacht dat getest moet 
worden;  

- ook moet de nieuwe opzet besproken worden met de brandweer; 
- gelet op het voorgaande is het ook van belang om zicht te hebben op de inrichting 

van nieuwe terrassen. Vaste schermen zullen bijvoorbeeld naar alle waarschijnlijkheid 
problemen opleveren voor de logistiek. Bezien moet dan ook worden hoe e.e.a. zich 
tot elkaar verhoud;  

- daarbij geeft de markt aan dat de huidige horecaondernemer in de wintermaanden 
zijn terras niet of nauwelijks gebruikt. Onwenselijk is dat de markt opschuift en de 
ruimte niet gebruikt wordt. Hierover moeten dan ook afspraken worden gemaakt. Een 
idee kan ook zijn een zomer en winter opstelling waarbij in de zomer gebruik wordt 
gemaakt van de plek door meelopers; 
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- marktondernemers pleiten er voor om de huidige marktopstellingstekening niet aan te 
passen. Als een winkelier wellicht weggaat dan staat de ruimte leeg en die wil je dan 
wel weer kunnen gebruiken; 

- gepleit wordt voor een constructie als in de gemeente Delft waarbij de markt de plek 
verhuurt aan een ondernemers. Juridisch gezien zou dit ook eenvoudiger zijn  
aangezien de marktopstellingstekening niet gewijzigd hoeft te worden; 

- voorgaande zal nagegaan worden; 
- de heer geeft aan dat als de bank rondom de boom deels of geheel wordt 

weggehaald dit schuifruimte oplevert (ca. 2 meter) 
- in de praktijk moet gemeten worden hoeveel dit daadwerkelijk is; 
- gevraagd wordt om voor de bestaande meeloper een plek op de nieuwe markt te 

regelen. Aangegeven dat deze meeloper geen rechten heeft maar bezien zal worden 
wat de mogelijkheden zijn; 

 
Afspraken 
Wenselijk is om het voorgaande in de praktijk uit te zetten. Dit wordt aankomende zaterdag  
15 april opgepakt. Van deze bijeenkomst vindt nog een terugkoppeling plaats. 
 
Tot slot wordt gevraagd of er nog vragen zijn. 
 
Het volgende wordt opgemerkt: 
 
- wenselijk is dat de marktmeester strenger gaat handhaven; 
- nogmaals wordt gepleit voor het behoud van de meeloper; 
- wenselijk is dat de markt bruisend is, voorkomen moet worden dat paden 

dichtslibben; 
- als er een poelier is voor het centrum dan kan deze plek ‘direct’ worden ingevuld; 
   
De heer Van Dijk sluit de vergadering en geeft aan positief te zijn over een ieders inbreng. 
 
 
 

 
 

-- 
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Zaterdag 15 april 2023. 
 
Aanwezig marktondernemers: 

• (snoep) 
•  (aardappelen) 
•  (fruit) 
• stroopwafels/martkcie) 
• (schuimrubber) 
• (brood/marktcie) 
• (kleding/marktcie) 
• (kleding/marktcie) 

Gemeente: 
• Bart van Dijk (coördinator marktwezen/marktcie) 
• Elvira van Elsäcker (plv. coördinator marktwezen/marktcie) 
• Virginius Smith (juridisch medewerker APV/Bijzondere Wetten) 

 
Verschuiven standplaatsen Oude Raadshuisplein 

• Gekeken is naar mogelijkheden om terrasruimte te creëren op het Oude 
Raadhuisplein na verplaatsing van standplaats aardappelen (nr. 16) richting 
standplaats 33 (hoek Kerkstraat/Voorbaan). 

• Standplaats snoep (nr. 17) opschuiven richting standplaats 16. 
• Bank rondom boom (tussen standplaatsen 16 en 18) (gedeeltelijk) verwijderen t.b.v. 

opschuiven standplaatsen 17 en 18. 
• Standplaats 18 blijft circa 2 meter op beoogd terrasruimte. I.v.m. afwezigheid van 

 (groente) een afspraak maken om inleveren standplaatsruimte (2 
meter) te bespreken (actie Bart van Dijk). 

 
Aandachtspunten 

• Marktondernemers geven aan dat de beoogde terrasruimte marktterrein moet blijven, 
zodat meelopers, bijv. in de winterperiode als geen terrasruimte wordt gebruikt, 
standplaatsen kunnen innemen. 

• Marktondernemers geven aan dat in de gemeente Deventer de horeca ondernemers 
marktterrein huren t.b.v. een terras (actie check regelgeving Anne Will Leijenhorst) 

• Hoe gaan we om met de ruimte in winterperiode.  
• Plaatsen van terrasschermen niet mogelijk op het marktterrein i.v.m. op - en afrijden 

met voertuigen. 
• Hoe omgaan met aanwezigheid terras bij opbouw markt. 
• Hoe omgaan met aanwezigheid van terrasbezoekers tijdens afbouw markt. 
• Marktondernemers geven aan dat als een terrasruimte op het marktterrein is 

aangewezen de horeca ondernemer(s) het terras ’s ochtends (bijv. vanaf 08.00/09.00 
uur) moeten exploiteren.   

• Opstellingstekening maken waarin o.a. opgenomen: beoogd terrasruimte, 
verschuiving standplaatsen, route op- en afbouw marktondernemers, aanrijroute 
hulpdiensten, etc.. (actie Bart van Dijk). 

• Marktondernemers hebben aangegeven de koffiebus, die nu geen vaste standplaats 
heeft, te behouden. 
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Aanwezigen zijn allen positief en samenwerkend om te kijken naar de mogelijkheden tot het 
creëren van terrasruimte! 
 
Naast het creëren van terrasruimte op het Oude Raadhuisplein, is ook de indeling van de 
Voorbaan kortgesloten met de marktondernemers (loempia, patat- en viskraam, bloemist) 

• 4 fietsnietjes voor Bakker Bart weghalen, zodat het terras aldaar ook verruimd kan 
worden.  

• De viskraam spiegelen 
• De patatkraam opschuiven, zodat de bloemist tussen de loempia en de patatkraam 

kan komen te staan. 
• De loempia zal dan tent voor terras kunnen draaien. 
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